

No. 21052. AGREEMENT ESTABLISHING THE AFRICAN DEVELOPMENT BANK, AS AMENDED. CONCLUDED AT LUSAKA ON 7 MAY 1982¹

N° 21052. ACCORD PORTANT CRÉATION DE LA BANQUE AFRICAINE DE DÉVELOPPEMENT, TEL QUE MODIFIÉ. CONCLU À LUSAKA LE 7 MAI 1982¹

ADMISSION to membership in the Bank in accordance with the general rules governing participation of non-regional countries

2 July 1985

ARGENTINA

(The instrument of acceptance was deposited on 6 June 1985, with effect from 2 July 1985, the date on which the President of the Bank declared that Argentina had fulfilled the conditions provided for in section 3 (c) of the general rules annexed to resolution 07-79 adopted by the Board of Governors of the Bank on 17 May 1979.)

Registered ex officio on 2 July 1985.

ADMISSION en qualité de membre de la Banque conformément aux règles générales régissant la participation des pays non-régionaux

2 juillet 1985

ARGENTINE

(L'instrument d'acceptation a été déposé le 6 juin 1985, avec effet au 2 juillet 1985, date à laquelle le Président de la Banque a déclaré que l'Argentine avait rempli les conditions prévues à la section 3 c des règles générales annexées à la résolution 07-79 adoptée par le Conseil des Gouverneurs de la Banque le 17 mai 1979.)

Enregistré d'office le 2 juillet 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1276, p. 3, and annex A in volumes 1296, 1332, 1342, 1343, 1351 and 1397.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1276, p. 3, et annexe A des volumes 1296, 1332, 1342, 1343, 1351 et 1397.